



Perseverance

Topics of faith

Упорство

- Словарь Вебстера определяет упорство как постоянные усилия по достижению или достижению чего-либо, несмотря на трудности, неудачи или оппозиция.

Perseverance

- Webster's dictionary defines perseverance as the continued effort to do or achieve something despite difficulties, failure, or opposition.

Блаженство

- Мы благословлены, когда нас преследуют за нашу веру во Христа.
- От Матфея 5:10-12
10 Блаженны изгнанные за правду, ибо их есть Царство Небесное.
11 Блаженны вы, когда будут поносить вас и гнать и всячески неправедно злословить за Меня. 12 Радуйтесь и веселитесь, ибо велика ваша награда на небесах: так гнали [и] пророков, бывших прежде вас.

Beatitudes

- We are blessed when we are persecuted for our faith in Christ.
- Matthew 5:10-12
10 Blessed are those who are persecuted because of righteousness, for theirs is the kingdom of heaven. 11 “Blessed are you when people insult you, persecute you and falsely say all kinds of evil against you because of me. 12 Rejoice and be glad, because great is your reward in heaven, for in the same way they persecuted the prophets who were before you.

Мы не из от мира

- Мир ненавидит тех, кто не является их собственным.
- От Иоанна 15:18-19
18 Если мир вас ненавидит, знайте, что Меня прежде вас возненавидел.
19 Если бы вы были от мира, то мир любил бы свое; а как вы не от мира, но Я избрал вас от мира, потому ненавидит вас мир.

We are not of this world

- The world hates those who are not their own.
- John 15:18-19
18 “If the world hates you, keep in mind that it hated me first. 19 If you belonged to the world, it would love you as its own. As it is, you do not belong to the world, but I have chosen you out of the world. That is why the world hates you.

У нас есть надежда

- от скорби происходит терпение и надежда.
- У каждого есть своя уникальная роль.
- К Римлянам 5:3-4
3 И не сим только, но хвалимся и скорбями, зная, что от скорби происходит терпение, 4 от терпения опытность, от опытности надежда,

We have hope

- Suffering produces perseverance and hope.
- Romans 5:3-4
3 Not only so, but we also glory in our sufferings, because we know that suffering produces perseverance; 4 perseverance, character; and character, hope.

Упорство

- Мы созреваем через испытания нашей веры.
- Иакова 1:2-4
2 С великою радостью принимайте, братья мои, когда впадаете в различные искушения, 3 зная, что испытание вашей веры производит терпение; 4 терпение же должно иметь совершенное действие, чтобы вы были совершенны во всей полноте, без всякого недостатка.

Perseverance

- We mature through the testing of our faith.
- James 1:2-4
2 Consider it pure joy, my brothers and sisters, whenever you face trials of many kinds, 3 because you know that the testing of your faith produces perseverance. 4 Let perseverance finish its work so that you may be mature and complete, not lacking anything.

Не сдерживайтесь

- Стойте твердо и помогайте друг другу.

- К Евреям 10:23-25

23 будем держаться исповедания упования неуклонно, ибо верен Обещавший. 24 Будем внимательны друг ко другу, поощряя к любви и добрым делам. 25 Не будем оставлять собрания своего, как есть у некоторых обычай; но будем увещевать [друг друга], и тем более, чем более усматриваете приближение дня оного.

Don't be deterred

- Stand firm and help one another.

- Hebrews 10:23-25

23 Let us hold unswervingly to the hope we profess, for he who promised is faithful. 24 And let us consider how we may spur one another on toward love and good deeds, 25 not giving up meeting together, as some are in the habit of doing, but encouraging one another—and all the more as you see the Day approaching.

Поддерживать друг друга

- Поддерживайте тех, кто преследуемый.
- К Евреям 10:32-36
32 Помните прежние дни ваши, когда вы, быв просвещены, выдержали великий подвиг страданий, 33 то сами среди поношений и скорбей служа зрелищем [для других], то принимая участие в других, находившихся в таком же [состоянии]; 34 ибо вы и моим узам сострадали и расхищение имущества вашего приняли с радостью, зная, что есть у вас на небесах имущество лучшее и непреходящее. 35 Итак не оставляйте упования вашего, которому предстоит великое воздаяние. 36 Терпение нужно вам, чтобы, исполнив волю Божию, получить обещанное;

Support each other

- Support those who are persecuted.
- Hebrews 10:32-36
32 Remember those earlier days after you had received the light, when you endured in a great conflict full of suffering. 33 Sometimes you were publicly exposed to insult and persecution; at other times you stood side by side with those who were so treated. 34 You suffered along with those in prison and joyfully accepted the confiscation of your property, because you knew that you yourselves had better and lasting possessions. 35 So do not throw away your confidence; it will be richly rewarded. 36 You need to persevere so that when you have done the will of God, you will receive what he has promised.

Упорство

- Мы будем преследуемый за нашу веру во Христа.
- У нас есть надежда во Христе.
- Испытания веры приводит к упорство.
- Стойте твердо и помогайте друг другу.
- Поддерживайте тех, кто преследуемый.

Perseverance

- We will be persecuted for our faith in Christ.
- We have hope in Christ.
- Testing of our faith produces perseverance.
- Stand firm and help one another.
- Support those who are persecuted.